
 

Unjárgga gielda/ 
Nesseby kommune 
 

Møteprotokoll

 
Utvalg: Gielddastivra/Kommunestyret 
Møtested: Kommunestyresalen, Nesseby Rådhus 
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Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Torgeir Olsen, meldt forfall MEDL FRP 
   

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Jarle W. Andreassen MEDL FRP 
Magnhild Mathisen MEDL A 
Thore Andreas Sundfær MEDL TVP 
Inger Anita Smuk MEDL H 
Inger Katrine Juuso LEDER TVP 
Jan Hansen MEDL A 
Knut Store MEDL A 
Anne Jorid Henriksen MEDL A 
Berit Ranveig Nilssen NESTL SFP 
  FRP 
Inga Pettersen MEDL SFP 
Rolf Mathi Reisænen MEDL TVP 
Anne Grete Njuolla MEDL FRP 
Siv Irene Andersen MEDL A 
Håkon Adolf Johnsen MEDL A 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Tor Ivar Soldat Torgeir Olsen FRP 
   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Stian Lindgård Rådmann 
Britt-Inger Olsen Sekretær 
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PS 07/47 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 20.12.2007  

Behandling: 
 
Innkalling og saksliste godkjent. 
 
Kommunestyret vedtok å ta opp ”Dekning av kostnader for etablering av servicekontor /bank i Varangerbotn” som 
ekstrasak 07/59 og ”Brannvarslingsanlegget ved Nesseby kirke” som ekstrasak 07/60. 
 
Tor Ivar Soldat og Siv Andersen valgt til å underskrive protokollen sammen med ordfører. 
 

PS 07/48 Referater 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 20.12.2007  

Ingen 
 
 
 
 
 

PS 07/49 Budsjett 2008 og økonomiplan 2008 - 2011 

Formannskapets innstilling 

1. Nesseby kommunestyre vedtar å ta opp lån i 2008, stort kr. 15.810.000 til finansiering av investeringstiltak 
i årsbudsjettet for 2008.  Lånet avdras med likestore årlige avdrag i 20 år uten avdragsfrie perioder.  Det 
opptas videre lån på 2.000.000 til videre utlån i Husbanken.  Lånet avdras med like store avdrag over 15 år 
uten avdragsfrie perioder. 

2. I investeringsbudsjettet benyttes ekstraordinære inntekter til nedbetaling av gjeld. 
3. Ordføreren godtgjørelse fastsettes til kr. 500.000 pr. år fra og med 1.1.2008. 
4. Varaordførerens godtgjørelse fastsettes til kr. 50.000 pr. år fra og med 1.1.2008. 
5. Møtegodtgjørelse fastsettes som følgende: 

a. Formannskapsmedlemmer  xxx,- pr. møte 
b. Kommunestyremedlemmer  xxx,- pr. møte 
c. Andre utvalgsmedlemmer  xxx,- pr. møte 
gjeldende fra og med 1.1.2008. 

6. Det kommunale skatteøre settes lik maksimal skattøre for 2008. 
7. Det foretas regnskapsrapportering for alle virksomhetene hver fjerde måned. 
8. Framlegg til årsbudsjett for 2008 vedtas med netto driftsresultat på kr 1.387.000             

   
       9.    Nesseby kommunestyre vedtar framlegg til økonomiplan for 2008-2011 hvor årsbudsjettet for 2008 utgjør                

1.året i økonomiplanen 
 
 

 

Ovdagotti áššeprotokolla - 04.12.2007  

Meannudeapmi: 
 
Torgeir Olsen evttohii: 
 
Sátnejođiheaddji ja várresátnejođiheaddji bálkkát eai eaneduvvo. Bálká galgá seammá go odne. 
 
Berit Ranveig Nilssen evttohii: 
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Sátnejođiheaddjái mearriduvvo 4 %  eanet bálká. 
Várresátnejođiheaddjái mearriduvvo 4% eanet bálká. 
 
Jienasteapmi: 
 
Berit Ranveig Nilssena evttohus buorrindohkkehuvvui 4 jienain 1 jiena vuostá mii jienastuvvui Torgeir Olsena 
evttohussii. 
 
Oktasaševttohus: 
 
Odná čoahkkinbuhtadas doalahit kr. 400,- juohke čoahkkima ovddas. 
 
Čuokkis 1, 2, 6, 7, 8 ja 9 buorrindohkkehuvvojedje ovttajienalaččat. 
 
 
Mearrádusevttohus gielddastivrii čuodjá ná: 
 
 
 

1. Unjárgga gielddastivra mearrida váldit loana 2008:s, kr. 15.810.000 ruhtadit investerendoaimmaid 2008 
jahkebušeahttas. Loana máksit seammá sturrosaš oanádusain 20 jagi oanádusfriddja áigodagaiguin. Váldo 
maid loatna kr. 2.000.000 vidáseappot Viessobáŋkku loatnan. Loana máksit seammá stuorrosaš 
oanádusaiguin 15 jagis oanádusfriddja áigodagaid haga. 

 
2. Investerenbušeahttas geavahit liigebohtosat máksin dihte velggiid. 

 
3. Sátnejođiheaddjái mearriduvvo 4 % eanet bálká. 

 
4. Várresátnejođiheaddjái mearriduvvo 4 % eanet bálká. 

 
5. Odná čoahkkinbuhtadas doalahit kr. 400,- juohke čoahkkima ovddas. 

 
6. Gielddalaš verroevre biddjo seammá go basjeráje 2008 vearroevre. 
 
7. Rehketdolorapporteren buot doaimmain juohke njealjját mánus. 

 
8. 2008 jahkebušeahtta ovddideapmi mearriduvvo netto doaibmabohtosiin mii lea kr.1.387.000  

               
       9.    Unjárgga gielddastivra mearrida 2008-2011 ekonomiplána gos 2008 jahkebušeahtta lea 1.jahki 

ekonomiplánas. 
 

 

 

 

 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 04.12.2007  

Behandling: 
 
Forslag fra Torgeir Olsen: 
 
Ordfører og varaordfører godtgjørelse ingen økning.  Blir der de er i dag. 
 
Forslag fra Berit Ranveig Nilssen: 
 
Ordførerens godtgjørelse fastsettes med lønnsvekst på 4%. 
Varaordførerens godtgjørelse fastsettes med lønnsvekst på 4%. 
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Votering: 
 
Berit Ranveig Nilssens forslag vedtatt med 4 mot 1 stemme som ble avgitt for Torgeir Olsens forslag. 
 
Fellesforslag: 
 
Dagens satser for møtegodtgjørelse opprettholdes med kr 400,- pr. møte. 
 
Pkt. 1, 2, 6, 7, 8 og 9 enstemmig vedtatt. 
 
 
Innstillingen til kommunestyret lyder som følger: 
 

1. Nesseby kommunestyre vedtar å ta opp lån i 2008, stort kr. 15.810.000 til finansiering av investeringstiltak 
i årsbudsjettet for 2008.  Lånet avdras med likestore årlige avdrag i 20 år uten avdragsfrie perioder.  Det 
opptas videre lån på 2.000.000 til videre utlån i Husbanken.  Lånet avdras med like store avdrag over 15 år 
uten avdragsfrie perioder. 

 
2. I investeringsbudsjettet benyttes ekstraordinære inntekter til nedbetaling av gjeld. 
 
3. Ordføreren godtgjørelse fastsettes med 4% lønnsvekst pr. år fra og med 1.1.2008. 
 
4. Varaordførerens godtgjørelse fastsettes med 4% lønnsvekst pr. år fra og med 1.1.2008. 

 
5. Dagens satser for møtegodtgjørelse opprettholdes med kr 400,- pr. møte.   

 
6. Det kommunale skatteøre settes lik maksimal skattøre for 2008. 
 
7. Det foretas regnskapsrapportering for alle virksomhetene hver fjerde måned. 
 
8. Framlegg til årsbudsjett for 2008 vedtas med netto driftsresultat på kr 1.387.000             

   
9. Nesseby kommunestyre vedtar framlegg til økonomiplan for 2008-2011 hvor årsbudsjettet for 2008 utgjør                 

1.året i økonomiplanen 
 
 
 
 

Saksprotokoll i Bargo- ja Biraslávdegoddi/Arbeidsmiljøutvalg - 12.12.2007  

Behandling: 
 
Arbeidsmiljøutvalgets uttalelse til budsjett 2008 
 
Budsjettet for 2008 medfører kutt på ca. kr. 4. millioner. Det forventes også store kutt for 2009. Anslagsvis må det 
tas høyde for kutt i størrelsesorden 2 til 3 millioner i 2009.  
 
Budsjettet til kommunen er stort sett bundet opp til lønninger og faste kostnader. Reduksjoner av den 
størrelsesorden som må foretas i 2008 og framover vil derfor dessverre bortfall av stillinger. 
 

For budsjett 2008 er det foreslått følgende stillingsendringer i faste stillinger:: 
 

50% stilling som ambulerende vaktmester bortfaller tjenesten opprettholdes 
50% stilling i barnehagen bortfaller 
50% Pleie og omsorg 
100% stilling på Karlebotn skole bortfaller 
320%  stillinger i institusjon bortfaller når det er redusert til 14 plasser, og omsorgsboliger er bygd 
140% stillinger opprettes i hjemmebasert omsorg når omsorgsboliger er bygd 
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Total: 430% stillingsreduksjon 

 
50% stilling som ambulerende vaktmester bortfaller. Oppgaven overtas av teknisk virksomhet. Det må tas en 
gjennomgang av de tjenester vaktmestrene yter, med sikte på å overføre noen oppgaver til andre ansatte.  
 
Det er foreslått å bygge omsorgsboliger etter faglig vurdering, slik at kommunen kan tilby 3 fullverdige alternativer 
til pleietrengende. Dette er også eneste mulighet for mulighet for å redusere antall plasser på institusjon til 14. Når 
omsorgsboliger er bygd så styrkes hjemmebasert omsorg med 140% stillinger for å betjene brukere av 
omsorgsboliger. Boligene skal utformes slik at vårt behov til pu brukere også kan løses. Hvis omsorgsboliger ikke 
bygges så må vi finne inndekning for et kuttbehov på ca. 2 stillinger eller ca. kr. 600.000,- 
 
Det er lagt inn i budsjettet at kr. 500.000,- i sykepengerefusjoner av ca. 2. mill. holdes tilbake. Dette betyr at ca. kr. 
1,5 mill. fortsatt vil kunne benyttes til å ta inn vikar. Det vil derfor fortsatt kunne tas inn vikar ved sykefravær på 
områder hvor dette er nødvendig. 
 
Kostrattallene i arbeidsdokument til Milepæl 3 viser at Nesseby kommune bruker relativt lite ressurser på 
administrasjon. Kommunen bruker stadig mer resurser til skole selv barnetallet går ned. Det brukes ikke en 
unaturlig stor andel resurser til pleie-og omsorg og barnehage. Kommunen bruker en stor andel av sine ressurser til 
kultur. Disse forhold må det tas hensyn til ved utforming av budsjettet (vedlegg). 
 
Forberedelsene til budsjett 2009, må starte så tidlig som mulig slik at kuttiltakene blir så skånsomme som mulig for 
de ansatte. 
 
For å kunne forebygge eventuelle konsekvenser av budsjettkutt vil det bli økt fokus på sykefraværsforebygging og 
HMS-arbeid i 2008 framover. 
 
 
Hovedprioriteringer
 
Viser i grove trekk hvordan Nesseby kommune prioriterer. Hva bruker vi pengene på.  
 

 
Andel netto driftsutg adm, styring og fellesutg 
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år 2001 2002 2003 2004 2005 2006 

Nesseby -- -- 20,36 15,53 14,31 14,43

Kostragruppe 16 -- -- 16,18 15,43 15,61 15,89

Deatnu-Tana -- -- 11,22 10,52 12,46 12,62

Fylkessnitt -- -- 13,74 14,06 13,71 14,34
 

Nesseby kommune har hatt en nedgang i administrative utgifter og ligger under gjennomsnittet i sin kostragruppe og 
omtrent som fylkesgjennomsnittet.  
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Andel netto driftsutg barnehage av netto driftsutg i alt 
 

 
 

år 2001 2002 2003 2004 2005 2006 

Nesseby 4,18 4,61 3,13 1,7 2,32 1,34

Kostragruppe 16 4,23 4,27 3,75 3,55 3,55 3,55

Deatnu-Tana 2,96 2,12 1,91 1,66 2,17 1,29

Fylkessnitt 5,14 5,04 4,59 2,6 2,72 2,13
 

Nesseby kommune bruker stadig mindre til barnehage og ligger nå langt under sin kostragruppe og fylkesgjennomsnittet. 
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Andel netto driftsutg grunnskoleopplæring av netto driftsutg i alt 
 

 
 
 
 
 
 

år 2001 2002 2003 2004 2005 2006 

Nesseby 20,09 20,72 21,26 22,12 23,94 25,03

Kostragruppe 16 22,37 22,72 23,05 23,24 23,77 23,79

Deatnu-Tana 30,24 31,09 33,54 32,23 30,96 29,97

Fylkessnitt 29,2 29,63 30,4 30,9 31,34 30,07
 

Nesseby kommune bruker stadig mer til skole til tross for at andelen med barn i skolepliktig alder synker.  
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Andel netto driftsutg pleie og omsorg av netto driftsutg i alt 
 

 
 

år 2001 2002 2003 2004 2005 2006 

Nesseby 26,14 29,79 27,06 30,08 29,94 28,18

Kostragruppe 16 34,06 36,73 36,28 35,87 36,2 37,72

Deatnu-Tana 28,15 30,74 31,67 31,65 32,98 33,83

Fylkessnitt 25,52 27,58 27,77 28 27,76 28,65
 

Nesseby kommune bruker stadig mindre til pleie og omsorg til tross for at andelen eldre øker.  
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Andel netto driftsutg sosialtj og barnevern av netto driftsutg i alt 
 

 
 

år 2001 2002 2003 2004 2005 2006 

Nesseby 6,72 7,62 7,72 7,81 7,9 6,57

Kostragruppe 16 4,33 5,28 4,07 4,15 4,13 4,04

Deatnu-Tana 6,61 6,58 7,33 7,32 5,67 5,99

Fylkessnitt 6,48 6,87 6,89 7,12 7,53 7,17
 

Nesseby kommune ligger over sin kostragruppe, men lavere enn fylkesgjennomsnittet når det gjelder sosial og 
barneverntjenester. 
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Andel netto driftsutg kultur av netto driftsutg i alt 
 

 
 

år 2001 2002 2003 2004 2005 2006 

Nesseby 7,43 8,5 8,15 8,35 8 7,86

Kostragruppe 16 6,42 6,54 6,63 6,62 6,38 7,12

Deatnu-Tana 3,13 3,04 2,8 2,92 3,09 2,8
 
 
 
 
 
 
Arbeidstakerorganisasjonenes uttalelse til budsjett 2008: 
 
Arbeidstakerorganisasjonene kan ikke akseptere de foreslåtte kutt i stillinger.  Dersom kutt i 
stillinger skal foretas må hele organisasjonen ses under ett, herunder administrative ressurser.  
Kutt i stillinger innebærer høyere/større belastninger på resterende personell, som igjen fører til 
større sykefravær.  Sykefraværet på helsesenteret er pr. dato 24% noe som er altfor høyt.  For å 
unngå kutt i stillinger må andre innsparingstiltak vurderes, så som 
 

- bortfall av gratis barnehageplass 
- utgifter til lærlingeordninger 
- kutt i ikke lovpålagte oppgaver 
- subsidiering av kommunale avgifter 
- Enøk-tiltak innføres 
- Felles rektor for begge skolene fra høsten 2008 
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- Vurdering av dagens skolestruktur 
 
Arbeidstiltsynet har tidligere fokusert på arbeidsbelastninger på teknisk etat og kommet med 
pålegg som reduksjon av tidspress for ansatte.  Dersom overføring av meroppgaver tilføres 
teknisk virksomhet, ser arbeidstakerorganisasjonene seg nødt til å be Arbeidstilsynet foreta nye 
vurderinger, da også på andre virksomheter. 
 
For øvrig ønsker vi å fokusere sterkt på HMS-arbeidet de kommende år. 
 
 
 
 
 
 
Vedtak: 
 
 
 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 20.12.2007  

Behandling: 
 
Forslag fra Jarle Knut Store: 
 
Nesseby Arbeiderparti har følgende forslag som skal inn i budsjettet 2008: 
 
Støttekontakter    kr  160 000,- 
Ambulerende vaktmester   kr  160 000,- 
Kommunale avgifter minstepensjonister kr   40 000,- (tilskudd) 
Allment kulturarbeid   kr  55 000,- 
Fritidsklubben    kr 10 000,- 
     Kr 425 000,- 
 
Ordfører og varaordfører godtgjørelsen økes ikke, besparelse på kr 25 000,- 
 
Rest inndekning kr 400 000,- økes. 
 
Skatteinngangen til kr 13 140 000,- konto 1.90800.8700.800.000 
 
Forslag fra Thore Sundfær: 
 

1. Endringsforslag ambulerende vaktmester.  Beholde nåværende ordning inntil videre. 
2. Endringsforslag tiltak 28.  Redusere besparelse på lønn fra 160 000 til 60 000. 

 
Netto driftsresultat reduseres tilsvarende. 
 
Forslag fra Jarle Andreassen: 
 
Se eget vedlegg fra Nesseby FRP. 
 
 
Forslag fra Thore Sundfær: 
 
Trekker tilbake forslaget om økonomiplan og årsbudsjett for 2008. 
 
Endringsforslag på inndekning fra Knut Store: 
 
Kr 266 000,-  Økonomisamarbeidet 
Kr 134 000,-  Skatteanslaget økes 
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Votering: 
 
Jarle Andreassens forslag falt med 12 mot 3 stemmer. 
Knut Stores forslag enstemmig vedtatt. 
Innstillingen for øvrig enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtaket lyder som følger: 
 

1. Nesseby kommunestyre vedtar å ta opp lån i 2008, stort kr. 15.810.000 til finansiering av investeringstiltak 
i årsbudsjettet for 2008.  Lånet avdras med likestore årlige avdrag i 20 år uten avdragsfrie perioder.  Det 
opptas videre lån på 2.000.000 til videre utlån i Husbanken.  Lånet avdras med like store avdrag over 15 år 
uten avdragsfrie perioder. 

 
2. I investeringsbudsjettet benyttes ekstraordinære inntekter til nedbetaling av gjeld. 
 
3. Ordføreren godtgjørelse økes ikke. 
 
4. Varaordførerens godtgjørelse økes ikke. 

 
5. Dagens satser for møtegodtgjørelse opprettholdes med kr 400,- pr. møte.   

 
6. Det kommunale skatteøre settes lik maksimal skattøre for 2008. 
 
7. Det foretas regnskapsrapportering for alle virksomhetene hver fjerde måned. 
 
8. Framlegg til årsbudsjett for 2008 vedtas med netto driftsresultat på kr 1.387.000             

   
9. Nesseby kommunestyre vedtar framlegg til økonomiplan for 2008-2011 hvor årsbudsjettet for 2008 utgjør                 

1.året i økonomiplanen 
 
 
Støttekontakter    kr  160 000,- 
Ambulerende vaktmester   kr  160 000,- 
Kommunale avgifter minstepensjonister kr   40 000,- (tilskudd) 
Allment kulturarbeid   kr  55 000,- 
Fritidsklubben    kr 10 000,- 
     Kr 425 000,- 
 
Inndekning 
Kr 266 000,-  Økonomisamarbeidet 
Kr 134 000,-  Skatteanslaget økes 
 
 
 

PS 07/50 Ny veiforbindelse mellom Hamningberg og Syltefjord 

 

Administrasjonens innstilling 

Nesseby kommune er positiv til at veiforbindelse mellom Hamningberg og Syltefjord utredes. 
Konsekvensene for reidriftsnæringen ved en slik veiutbygging må vurderes grundig. 
 
 

Side 14 av 47 



 

Ovdagotti áššeprotokolla - 04.12.2007  

Meannudeapmi: 
 
Inga Pettersen evttohii: 
 
Unjárgga gielda ii doarjja  geaidnučatnagas Hámmanbirggi ja  Oarddovuona gaskka. 
 
Mearrádus: 
 
Inga Pettersena evttohus buorrindohkkehuvvui ovttajienalaččat. 
 
 
Mearrádusevttohus gielddastivrii čuodjá ná: 
 
Unjárgga gielda ii doarjja  geaidnočatnagas Hámmanbirggi ja  Oarddovuona gaskka. 

 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 04.12.2007  

Behandling: 
 
Forslag fra Inga Pettersen: 
 
Nesseby kommune støtter ikke veiforbindelse mellom Hamningberg og   Syltefjord. 
 
Vedtak: 
 
Inga Pettersens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
Innstillingen til kommunestyret lyder som følger: 
 
Nesseby kommune støtter ikke veiforbindelse mellom Hamningberg og   Syltefjord. 
 
 

Gielddastivrra áššeprotokolla - 20.12.2007  

Meannudeapmi: 
 
Jienasteapmi: 
 
Mearrádusevttohus buorrindohkkehuvvui 11 jienain 4 jiena vuostá. 
 
 
Mearrádus čuodjá ná: 
 
Unjárgga gielda ii doarjja  geaidnučatnagas Hámmanbirggi ja  Oarddovuona gaskka. 
 

 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 20.12.2007  

Behandling: 
 
Votering: 
 
Innstillingen vedtatt med 11 mot 4 stemmer. 
 
 

Side 15 av 47 



Vedtaket lyder som følger: 
 
Nesseby kommune støtter ikke veiforbindelse mellom Hamningberg og   Syltefjord. 
 
 
 
 

PS 07/51 Etablering av Destinasjon Varanger 

 

Hálddahusa mearrádusevttohus 

1. Unjárgga gielda hálida almmolažžan dahkat ja nannet mátkkoštandoaimma regionála 
ovttasbarggu Várjjagis go álggaha Destinasjon Varanger AS mii áimmahuššá 
guossoheaddjedoaimma ja mátkkoštandoaimma ovdáneami buot gielddaid ovddas geat 
leat mielde. 

 
2. Ráđđealmmái oažžu válddi árvvoštallat šiehtadit jahkásaš doaibmadoarjja Destinasjon 

Varanger:ii mii lea kr. 170 000. Dát galgá maid gokčat min goluid maid 
guosoheaddjegieldan oažžut.   

 
 

3. Ruhta golloduvvo kontos 1.24.435.9521.325.000 – Servodat- ja 
ealáhusovdánahttinfoanddas guokte vuosttas jagi, maŋŋá eanedit rábma 1.24 seammá 
ollu, ja ruhta biddjo Unjárgga gieldda ekonomiplánii. 

 
4. Unjárgga ovdagoddái delegeret válddi ásahit ja goasttádusa juogadit doibmii ja 

ásaheapmái oasseválddi gielddaide. 
 

5. Unjárgga gieldda jahkásaš doarjja fitnodahkii árvvoštallat maŋŋá go lea dosibma 2 jagi, 
ja das maŋŋá juohke  jagi ovttas eará oasseválddi gielddaiguin. 

 
6. Ráđđealmmái oažžu válddi árvvoštallat leago Unjárgga gildii vuogas ásahit 

šiehtadallama nu mo daddjo čuokkis 1 – 5. Árvvoštallamis šaddet lassivaikkohusat 
dákkár šiehtamušas Unjárgga gildii guovddáš áššin. 

 

 

Administrasjonens innstilling 

1. Nesseby kommune ønsker å formalisere og styrke regionalt samarbeid i Varanger innen 
reiseliv ved å igangsette etablering av Destinasjon Varanger AS som ivaretar 
vertskapsfunksjonen og reiselivsutviklingen på vegne av deltakende kommuner. 

 
2. Rådmannen gis fullmakt til å vurdere å inngå avtale et årlig driftstilskudd til Destinasjon 

Varanger på kr 170 000. Dette skal også dekke kostnader som påløper oss som 
vertskommune for selskapet.   

 
 

3. Beløpet utgiftsføres 1.24.435.9521.325.000 – Samfunns- og næringsutviklingsfondet de 
to første årene, etter dette økes rammen for 1.24 tilsvarende, og beløpet innarbeides i 
økonomiplanen for Nesseby kommune. 
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4. Nesseby formannskap delegeres myndighet til inngåelse og kostnadsfordeling 

vedrørende drift og etablering i relasjon til deltakende kommuner. 
 

 
5. Nesseby kommunes årlige bidrag til selskapet vurderes etter 2 års drift, og deretter hvert 

år i samhandling med andre deltakende kommuner 
 
6. Rådmannen gis fullmakt til å vurdere om det er hensiktmessig for Nesseby kommune å 

inngå avtale som omtalt i punkt 1 til 5. I vurderingen vil ringvirkninger av en slik avtale 
for Nesseby kommune være sentral. 

 

Ovdagotti áššeprotokolla - 04.12.2007  

Meannudeapmi: 
 
Mearrádusevttohus buorrindohkkehuvvui ovttajienalaččat. 
 
 
Mearrádusevttohus gielddastivrii čuodjá ná: 
 

7. Unjárgga gielda hálida almmolažžan dahkat ja nannet mátkkoštandoaimma regionála 
ovttasbarggu Várjjagis go álggaha Destinasjon Varanger AS mii áimmahuššá 
guossoheaddjedoaimma ja mátkkoštandoaimma ovdáneami buot gielddaid ovddas geat 
leat mielde. 

 
8. Ráđđealmmái oažžu válddi árvvoštallat šiehtadit jahkásaš doaibmadoarjja Destinasjon 

Varanger:ii mii lea kr. 170 000. Dát galgá maid gokčat min goluid maid 
guosoheaddjegieldan oažžut.   

 
 

9. Ruhta golloduvvo kontos 1.24.435.9521.325.000 – Servodat- ja 
ealáhusovdánahttinfoanddas guokte vuosttas jagi, maŋŋá eanedit rábma 1.24 seammá 
ollu, ja ruhta biddjo Unjárgga gieldda ekonomiplánii. 

 
10. Unjárgga ovdagoddái delegeret válddi ásahit ja goasttádusa juogadit doibmii ja 

ásaheapmái oasseválddi gielddaide. 
 

11. Unjárgga gieldda jahkásaš doarjja fitnodahkii árvvoštallat maŋŋá go lea dosibma 2 jagi, 
ja das maŋŋá juohke  jagi ovttas eará oasseválddi gielddaiguin. 

 
12. Ráđđealmmái oažžu válddi árvvoštallat leago Unjárgga gildii vuogas ásahit 

šiehtadallama nu mo daddjo čuokkis 1 – 5. Árvvoštallamis šaddet lassivaikkohusat 
dákkár šiehtamušas Unjárgga gildii guovddáš áššin. 

 
 

 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 04.12.2007  

Behandling: 
 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
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Innstillingen til kommunestyret lyder som følger: 
 

1. Nesseby kommune ønsker å formalisere og styrke regionalt samarbeid i Varanger innen 
reiseliv ved å igangsette etablering av Destinasjon Varanger AS som ivaretar 
vertskapsfunksjonen og reiselivsutviklingen på vegne av deltakende kommuner. 

 
2. Rådmannen gis fullmakt til å vurdere å inngå avtale et årlig driftstilskudd til Destinasjon 

Varanger på kr 170 000. Dette skal også dekke kostnader som påløper oss som 
vertskommune for selskapet.   

 
 

3. Beløpet utgiftsføres 1.24.435.9521.325.000 – Samfunns- og næringsutviklingsfondet de 
to første årene, etter dette økes rammen for 1.24 tilsvarende, og beløpet innarbeides i 
økonomiplanen for Nesseby kommune. 

 
4. Nesseby formannskap delegeres myndighet til inngåelse og kostnadsfordeling 

vedrørende drift og etablering i relasjon til deltakende kommuner. 
 

 
5. Nesseby kommunes årlige bidrag til selskapet vurderes etter 2 års drift, og deretter hvert 

år i samhandling med andre deltakende kommuner 
 
6. Rådmannen gis fullmakt til å vurdere om det er hensiktmessig for Nesseby kommune å 

inngå avtale som omtalt i punkt 1 til 5. I vurderingen vil ringvirkninger av en slik avtale 
for Nesseby kommune være sentral. 

 
 
 
 

Gielddastivrra áššeprotokolla - 20.12.2007  

Meannudeapmi: 
 
Mearrádusevttohus buorrindohkkehuvvui ovttajienalaččat. 
 
Mearrádus čuodjá ná: 
 

13. Unjárgga gielda hálida almmolažžan dahkat ja nannet mátkkoštandoaimma regionála 
ovttasbarggu Várjjagis go álggaha Destinasjon Varanger AS mii áimmahuššá 
guossoheaddjedoaimma ja mátkkoštandoaimma ovdáneami buot gielddaid ovddas geat 
leat mielde. 

 
14. Ráđđealmmái oažžu válddi árvvoštallat šiehtadit jahkásaš doaibmadoarjja Destinasjon 

Varanger:ii mii lea kr. 170 000. Dát galgá maid gokčat min goluid maid 
guosoheaddjegieldan oažžut.   

 
 

15. Ruhta golloduvvo kontos 1.24.435.9521.325.000 – Servodat- ja 
ealáhusovdánahttinfoanddas guokte vuosttas jagi, maŋŋá eanedit rábma 1.24 seammá 
ollu, ja ruhta biddjo Unjárgga gieldda ekonomiplánii. 

 
16. Unjárgga ovdagoddái delegeret válddi ásahit ja goasttádusa juogadit doibmii ja 

ásaheapmái oasseválddi gielddaide. 
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17. Unjárgga gieldda jahkásaš doarjja fitnodahkii árvvoštallat maŋŋá go lea dosibma 2 jagi, 

ja das maŋŋá juohke  jagi ovttas eará oasseválddi gielddaiguin. 
 
18. Ráđđealmmái oažžu válddi árvvoštallat leago Unjárgga gildii vuogas ásahit 

šiehtadallama nu mo daddjo čuokkis 1 – 5. Árvvoštallamis šaddet lassivaikkohusat 
dákkár šiehtamušas Unjárgga gildii guovddáš áššin. 

 

 

 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 20.12.2007  

Behandling: 
 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtaket lyder som følger: 
 

1. Nesseby kommune ønsker å formalisere og styrke regionalt samarbeid i Varanger innen 
reiseliv ved å igangsette etablering av Destinasjon Varanger AS som ivaretar 
vertskapsfunksjonen og reiselivsutviklingen på vegne av deltakende kommuner. 

 
2. Rådmannen gis fullmakt til å vurdere å inngå avtale et årlig driftstilskudd til Destinasjon 

Varanger på kr 170 000. Dette skal også dekke kostnader som påløper oss som 
vertskommune for selskapet.   

 
 

3. Beløpet utgiftsføres 1.24.435.9521.325.000 – Samfunns- og næringsutviklingsfondet de 
to første årene, etter dette økes rammen for 1.24 tilsvarende, og beløpet innarbeides i 
økonomiplanen for Nesseby kommune. 

 
4. Nesseby formannskap delegeres myndighet til inngåelse og kostnadsfordeling 

vedrørende drift og etablering i relasjon til deltakende kommuner. 
 

 
5. Nesseby kommunes årlige bidrag til selskapet vurderes etter 2 års drift, og deretter hvert 

år i samhandling med andre deltakende kommuner 
 
6. Rådmannen gis fullmakt til å vurdere om det er hensiktmessig for Nesseby kommune å 

inngå avtale som omtalt i punkt 1 til 5. I vurderingen vil ringvirkninger av en slik avtale 
for Nesseby kommune være sentral. 

 
 
 
 
 

PS 07/52 Valg av kommunens representant til bibliotekstyret for perioden 2008-2012 

Administrasjonens innstilling 

Følgende velges som Nesseby kommunes representant til biblioteksstyret: 
Som medlem: 
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Som personlig varamedlem: 
 

 

Ovdagotti áššeprotokolla - 04.12.2007  

Meannudeapmi: 
 
Ovddidit ášši gielddastivrii mearrádusevttohusa haga. 

 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 04.12.2007  

Behandling: 
 
Saken legges frem for kommunestyret uten innstilling. 
 
 
 
 

 

Gielddastivrra áššeprotokolla - 20.12.2007  

Meannudeapmi: 
 
Inga Pettersen evttohii: 
 
Miellahttun Siri Dikkanen 
 
 
Thore Sundfær evttohii: 
 
Persovnnálaš várrelahttu Lillian Teigstad. 
 
 
Mearrádus: 
 
Inga Pettersena ja Thore Sundfæra evttohusat buorrindohkkehuvvojedje ovttajienalaččat. 
 
 
Mearrádus čuodjá ná: 
 
Čuovvovačča válljejuvvojit Unjárgga gieldda áirrasin girjerájusstivrii: 
Miellahttun:   Siri Dikkanen  
Persovnnálaš várrelahttun: Lillian Teigstad 
 

 

 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 20.12.2007  

Behandling: 
 
Forslag fra Inga Pettersen: 
 
Medlem Siri Dikkanen 
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Forslag fra Thore Sundfær: 
 
Personlig varamedlem Lillian Teigstad. 
 
 
Vedtak: 
 
Inga Pettersens og Thore Sundfærs forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtaket lyder som følger: 
 
Følgende velges som Nesseby kommunes representant til biblioteksstyret: 
Som medlem:   Siri Dikkanen  
Som personlig varamedlem: Lillian Teigstad 
 
 
 
 

PS 07/53 Oppnevning av representant til representantskapet i Interkommunalt Arkiv 
Finnmark for perioden 2008-2011 

Administrasjonens innstilling 

1)……………………. Oppnevnes som Nesseby kommunes representant til representantskapet i 
Interkommunalt Arkiv Finnmark. 
2)……………………. Oppnevnes som Nesseby kommunes vararepresentant til 
representantskapet i Interkommunalt Arkiv Finnmark. 
 

Ovdagotti áššeprotokolla - 04.12.2007  

Meannudeapmi: 
 
Inga Pettersen evttohii: 
 
Áirrasin: Lilly Roska. 
 
Torgeir Olsen evttohii: 
 
Várreáirrasin: Jarle Andreassen. 
 
Mearrádus: 
 
Inga Pettersena ja Torgeir Olsena evttohusat buorrindohkkehuvvojedje ovttajienalaččat. 
 
 
Mearrádusevttohus gielddastivrii čuodjá ná: 
 
 
1) Lilly Roska nammaduvvo Unjárgga gieldda áirrasin Finnmárkku Gielddaidgaskasaš Árkiivva 
áirrasgoddái. 
2)Jarle Andreassen nammaduvvo Unjárgga gieldda várreáirrasin Finnmárkku Gielddaidgaskasaš 
Árkiivva áirrasgoddái. 
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Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 04.12.2007  

Behandling: 
 
Forslag fra Inga Pettersen: 
 
Som representant Lilly Roska. 
 
Forslag fra Torgeir Olsen: 
 
Som vararepresentant Jarle Andreassen. 
 
Vedtak: 
 
Inga Pettersens og Torgeir Olsens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
Innstillingen til kommunestyret lyder som følger: 
 
1)Lilly Roska oppnevnes som Nesseby kommunes representant til representantskapet i 
Interkommunalt Arkiv Finnmark. 
 
2)Jarle Andreassen oppnevnes som Nesseby kommunes vararepresentant til representantskapet i 
Interkommunalt Arkiv Finnmark. 
 
 
 

Gielddastivrra áššeprotokolla - 20.12.2007  

Meannudeapmi: 
 
Jarle Andreassen evttohii: 
 
Miellahttun:  Sátnejođiheaddji 
Várrelahttun:  Várresátnejođiheaddji 
 
 
Mearrádus: 
 
Jarle Andreassena evttohus mearriduvvui 11 jienain 4 jiena vuostá. 
 
 
 
Mearrádus čuodjá ná: 
 
1) Sátnejođiheaddji nammaduvvo Unjárgga gieldda áirrasin Finnmárkku Gielddaidgaskasaš Árkiivva áirrasgoddái. 

 
2)Várresátnejođiheaddji nammaduvvo Unjárgga gieldda várreáirrasin Finnmárkku Gielddaidgaskasaš Árkiivva 
áirrasgoddái. 
 

 

 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 20.12.2007  

Behandling: 
 
Forslag fra Jarle Andreassen: 
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Medlem:  Ordfører 
Varamedlem:  Varaordfører 
 
 
Vedtak: 
 
Jarle Andreassens forslag vedtatt med 11 mot 4 stemmer. 
 
 
 
Vedtaket lyder som følger: 
 
1) Ordfører oppnevnes som Nesseby kommunes representant til representantskapet i Interkommunalt Arkiv 
Finnmark. 
 
2) Varaordfører oppnevnes som Nesseby kommunes vararepresentant til representantskapet i Interkommunalt Arkiv 
Finnmark. 
 
 
 
 

PS 07/54 Valg av kontrollutvalg, styremedlem i Kontrollutvalgan IS, Styremedlem i 
forvaltningskontrollen IS og representantskapsmedlem  til Finnmark Kommunerevisjon 
IKS - Utsatt sak 

Administrasjonens innstilling 

 
Som medlemmer og varamedlemmer til Kontrollutvalget velges: 
 
Medlemmer:   Varamedlemmer: 
1.    1. 
2.    2. 
1.    1. 

 
 

Ovdagotti áššeprotokolla - 04.12.2007  

Meannudeapmi: 
 
oktasaševttohus: 
 
Miellahtut:    Várremiellahtut: 
1. Anne Grete Njuolla, leder  1. Ingrid Mikkelsen 
2. Steinar Olsen, nestleder   2. Elna Olsen 
1. Jørn Ottar Olsen   1. Elfrid Boine 
 
Anne Grete Njuolla čovdojuvvo ovdagottevárrelahtu ámmádis. 
 
 
Mearrádusevttohus gielddastivrii čuodjá ná: 
 
Mielalahtut:    Várremiellahtut: 
1. Anne Grete Njuolla, leder  1. Ingrid Mikkelsen 
2. Steinar Olsen, nestleder   2. Elna Olsen 
1. Jørn Ottar Olsen   1. Elfrid Boine 
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Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 04.12.2007  

Behandling: 
 
Fellesforslag: 
 
Medlemmer:    Varamedlemmer: 
1. Anne Grete Njuolla, leder  1. Ingrid Mikkelsen 
2. Steinar Olsen, nestleder   2. Elna Olsen 
1. Jørn Ottar Olsen   1. Elfrid Boine 
 
Anne Grete Njuolla fritas fra verv som varamedlem til formannskapet. 
 
 
Innstillingen til kommunestyret lyder som følger: 
 
Medlemmer:    Varamedlemmer: 
1. Anne Grete Njuolla, leder  1. Ingrid Mikkelsen 
2. Steinar Olsen, nestleder   2. Elna Olsen 
1. Jørn Ottar Olsen   1. Elfrid Boine 
 
 

Gielddastivrra áššeprotokolla - 20.12.2007  

Meannudeapmi:  
 
Jarle Andreassen evttohii: 
 
Miellahttun Jim Njuolla. 
 
 
Inger Anita Smuk evttohii: 
 
Várremiellahttun Ingrid Mikkelsen. 
 
 
Thore Sundfær evttohii: 
 

1. Rolf Matti Reisænen válljejuvvo miellahttun Dárkkistanlávdegoddái.  Evttohit su maiddái jođiheaddjin.  
Jørn-Ottar Olsen válljeuvvo várremiellahttun. 

2. Harald Store válljejuvvo ođđa miellahttun ja Sierralobilávdegotti jođiheaddjin 
 
Jienasteapmi: 
 
Thore Sundfæra evttohus buorrindohkkehuvvui ovttajienalaččat. 
Jarle Andreassena evttohus buorrindohkkehuvvui ovttajienalaččat. 
Inger Anita Smuka evttohus buorrindohkkehuvvui ovttajienalaččat. 
Evttohus mearrádusevttohusas sadjásašjođiheaddjin mearriduvvui ovttajienalaččat. 
 
Mearrádus čuodjá ná: 
 
Miellahtut:    Várremiellahtut: 
1. Rolf Matti Reisænen, jođiheaddji 1. Jørn-Ottar Olsen 
2. Steinar Olsen,sadjásaš jođiheaddji 2. Elna Olsen 
1. Jim Njuolla, miellahttu   1. Ingrid Mikkelsen 
 
Dát mielddisbuktá ahte Harald Store válljejuvvo ođđa miellahttun ja Sierralobilávdegotti jođiheaddjin. 
 
 

Side 24 av 47 



 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 20.12.2007  

Behandling:  
 
Forslag fra Jarle Andreassen: 
 
Som medlem Jim Njuolla. 
 
 
Forslag fra Inger Anita Smuk: 
 
Som varamedlem Ingrid Mikkelsen. 
 
 
Forslag fra Thore Sundfær: 
 

1. Rolf Matti Reisænen velges som medlem i Kontrollutvalget.  Han foreslås også som leder.  Jørn-Ottar 
Olsen velges som varamedlem. 

2. Harald Store velges som nytt medlem og leder i Dispensjasjonsutvalget 
 
Votering: 
 
Thore Sundfærs forslag enstemmig vedtatt. 
Jarle Andreassens forslag enstemmig vedtatt. 
Inger Anita Smuks forslag enstemmig vedtatt. 
Innstillingens forslag til nestleder enstemmig vedtatt. 
 
Vedtaket lyder som følger: 
 
Medlemmer:    Varamedlemmer: 
1. Rolf Matti Reisænen, leder  1. Jørn-Ottar Olsen 
2. Steinar Olsen, nestleder   2. Elna Olsen 
1. Jim Njuolla, medlem   1. Ingrid Mikkelsen 
 
Som følge av dette velges Harald Store som nytt medlem og leder i Dispensasjonsutvalget. 
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PS 07/55 Valg av styremedlemmer og varamedlemmer til Kontrollutvalgan IS, 
Forvaltningskontrollen IS samt representantskapsmedlemmer og varamedlemmer til 
Finnmark Kommunrerevisjon IKS for perioden 2007 - 2011   -   Utsatt sak 

2007-2011   -   Utsatt sak 

Administrasjonens innstilling 

Som styremedlem og varamedlem i Kontrollutvalgan IS velges: 

Medlem:………………………. Varamedlem:……………………… 

Som styremedlem og varamedlem i Forvaltningskontrollen IS vegles: 

Medlem:………………………… Varamedlem:……………………….  

Som representantskapsmedlem og varamedlem til Finnmark Kommunerevisjon IKS velges: 

Medlem:……………………….. Varamedlem:………………………. 

 

Ovdagotti áššeprotokolla - 04.12.2007  

Meannudeapmi: 
 
Oktasaševttohus: 
 
Dárkkistanlávdegoddi IS: 
 
Mielalahttu:  Dárkkistanlávdegotti jođiheaddji Anne Grete Njuolla 
Várremiellahttu: Dárkkistanlávdegotti sadjásašjođiheaddji  Steinar Olsen 
 
Finnmark Kommunerevisjon IKS: 
 
Miellahttu: Dárkkistanlávdegotti jođiheaddji Anne Grete Njuolla 
Várremiellahttu: Dárkkistanlávdegotti sadjásašjođiheaddji  Steinar Olsen 
 
 
 
Mearrádusevttohus gielddastivrii čuodjá ná: 
 
 
Dárkkistanlávdegoddi IS: 
 
Mielalahttu:  Dárkkistanlávdegotti jođiheaddji Anne Grete Njuolla 
Várremiellahttu: Dárkkistanlávdegotti sadjásašjođiheaddji  Steinar Olsen 
 
Finnmark Kommunerevisjon IKS: 
 
Miellahttu: Dárkkistanlávdegotti jođiheaddji Anne Grete Njuolla 
Várremiellahttu: Dárkkistanlávdegotti sadjásašjođiheaddji  Steinar Olsen 
 
 

 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 04.12.2007  

Behandling: 
 
Fellesforslag: 
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Kontrollutvalgan IS: 
 
Medlem:   Leder i Kontrollutvalget Anne Grete Njuolla 
Varamedlem: Nestleder i Kontrollutvalget Steinar Olsen 
 
Finnmark Kommunerevisjon IKS: 
 
Medlem: Leder i kontrollutvalget Anne Grete Njuolla 
Varamedlem: Nestleder i Kontrollutvalget Steinar Olsen 
 
 
Innstillingen til kommunestyret lyder som følger: 
 
 
Kontrollutvalgan IS: 
 
Medlem:   Leder i Kontrollutvalget Anne Grete Njuolla 
Varamedlem: Nestleder i Kontrollutvalget Steinar Olsen 
 
Finnmark Kommunerevisjon IKS: 
 
Medlem: Leder i kontrollutvalget Anne Grete Njuolla 
Varamedlem: Nestleder i Kontrollutvalget Steinar Olsen 
 
 
 
 

Gielddastivrra áššeprotokolla - 20.12.2007  

Meannudeapmi: 
 
Jarle Andreassen evttohii: 
 

Kontrollutvalgan IS stivramiellahttun ja várremiellahttun válljejuvvo: 

Miellahttu:   Rolf Matti Reisænen     Várremiellahttu: Ingrid Mikkelsen 

Forvaltningskontrollen IS stivramiellahttun ja várremiellahttun válljejuvvo: 

Miellahttu:   Rolf Matti Reisænen     Várremiellahttu: Ingrid Mikkelsen 

Finnmark Kommunerevisjon IKS áirrasmiellahttun ja várremiellahttun válljejuvvo: 

Miellahttu:   Rolf Matti Reisænen     Várremiellahttu: Ingrid Mikkelsen  
 
Jienasteapmi: 
 
Jarle Andreassena evttohus jođiheaddjin mearriduvvui ovttajienalaččat. 
Jarle Andreassena evttohus sadjásašjođiheaddjin mearriduvvui 8 jienain 7 jiena vuostá. 

 

Mearrádus čuodjá ná: 
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Kontrollutvalgan IS: 

Miellahttu:   Rolf Matti Reisænen     Várremiellahttu: Ingrid Mikkelsen 

Forvaltningskontrollen IS: 

Miellahttu:   Rolf Matti Reisænen     Várremiellahttu: Ingrid Mikkelsen 

Finnmark Kommunerevisjon IKS: 

Miellahttu:   Rolf Matti Reisænen     Várremiellahttu: Ingrid Mikkelsen 

 

 

 

 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 20.12.2007  

Behandling: 
 
Forslag fra Jarle Andreassen: 
 
 

Som styremedlem og varamedlem i Kontrollutvalgan IS velges: 

Medlem:   Rolf Matti Reisænen     Varamedlem: Ingrid Mikkelsen 

Som styremedlem og varamedlem i Forvaltningskontrollen IS velges: 

Medlem:   Rolf Matti Reisænen Varamedlem:| Ingrid Mikkelsen  

Som representantskapsmedlem og varamedlem til Finnmark Kommunerevisjon IKS velges: 

Medlem:   Rolf Matti Reisænen Varamedlem: Ingrid Mikkelsen 
 
Votering: 
 
Jarle Andreassens forslag til leder enstemmig vedtatt. 
Jarle Andreassens forslag til nestleder vedtatt med 8 mot 7 stemmer. 
 
 
Vedtaket lyder som følger: 
 

Kontrollutvalgan IS: 

Medlem:   Rolf Matti Reisænen     Varamedlem: Ingrid Mikkelsen 

Forvaltningskontrollen IS: 

Medlem:   Rolf Matti Reisænen Varamedlem: Ingrid Mikkelsen  

Finnmark Kommunerevisjon IKS: 

Medlem:   Rolf Matti Reisænen Varamedlem: Ingrid Mikkelsen 
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PS 07/56 Utredning av oppvekstsenter 

Administrasjonens innstilling 

 
Utredningen deles opp i 4 delprosjekter hvor: 
 
 

Delprosjekt 1 – Forprosjekt Oppvekstsenter  
• Avklarer rombehovet 
• Investeringskostnader for bygg og utearealer 
• Utgifter til forvaltning, drift og vedlikehold 
 

Utredningen framlegges kommunestyret i løpet av juni 2008. 
 
 

Delprosjekt 2 – Vurdering av eksisterende løsninger kontra nytt oppvekstsenter 
• Utrede besparelser i forhold til ledelse og administrasjon 
• Utrede besparelser ved samordning av lærerressurser 
• Andre mulige personalmessige besparelser og samordningsgevinster 
• Dagens forvaltnings-kostnader for eksisterende skolebygg 
• Forvaltnings-kostnader ved begrenset bruk av gymsaler og grendahus   
• Forvaltnings-kostnader ved stenging av bygg 
• Vurdering av muligheten for salg/utleie av eksisterende skolebygg 
 

På bakgrunn av overnevnte vil en foreta beregninger av netto konsekvenser for ny skolestruktur i 
driftsregnskapet. 

 
Utredningen framlegges kommunestyret i løpet av september 2008 

 
 

Delprosjekt 3 – Detaljplanlegging 
 
 
 
Delprosjekt 4 – Iverksetting 

• Utforming av anbudsdokument basert på deltaljplanlegging 
• Utlysning og antakelse av anbud 
• Iverksetting 

 
 
For delprosjekt 1 og delprosjekt 2 gjelder følgende: 
 

• Prosjektgrupper:  Rådmannen nedsetter 
• Referansegrupper:  Brukere av bygget, organisasjonsinterne og  

eksterne 
• Styringsgruppe:  Formannskapet 
• Prosjekteier:  Kommunestyret 

 
 

 
Økonomi: 
Delprosjekt 1 – Det bevilges inntil kr. 200 000,- til prosjektet av disposisjonsfondet.  
 
Delprosjekt 2 – Det bevilges inntil kr. 200 000,- til prosjektet av disposisjonsfondet. 
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Delprosjekt 3 – Kostnadene til dette prosjektet vil bli større enn til delprosjekt 2.  

 
Delprosjekt 3 og delprosjekt 4 iverksettes ikke før kommunestyret har gitt klarsignal til dette. 
  
 

 
 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 11.12.2007  

Behandling: 
 
Forslag fra Inger Katrine Juuso: 
 
Tillegg til sak 07/200: 
 
Formål: 
 
Nesseby kommunestyre ønsker en skole der faglig utvikling blir satt i fokus ved utforming av et nytt 
oppvekstsenter. 
 
Delprosjekt 1 
 

• Energibesparende tiltak 
 
Forslag fra Jarle Andreassen: 
 
Tillegg til sak 07/200: 
 
Delprosjekt 1 
 
Utrede om en av de eksisterende skolebygg kan benyttes som oppvekstsenter,  -  kostnader ved en slik ordning. 
 
Vedtak: 
 
Innstillingen med Inger Katrine Juuso og Jarle Andreassens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 
Innstillingen til kommunestyret lyder som følger: 
 
Utredningen deles opp i 4 delprosjekter hvor: 
 
 

Delprosjekt 1 – Forprosjekt Oppvekstsenter  
Formål: 
Nesseby kommunestyre ønsker en skole der faglig utvikling blir satt i fokus ved utforming av et nytt 
oppvekstsenter. 

 
Utrede om en av de eksisterende skolebygg kan benyttes som oppvekstsenter,  -  kostnader ved en slik 
ordning. 

 
• Avklarer rombehovet 
• Investeringskostnader for bygg og utearealer 
• Utgifter til forvaltning, drift og vedlikehold 
• Energibesparende tiltak 

 
Utredningen framlegges kommunestyret i løpet av juni 2008. 

 
 

Delprosjekt 2 – Vurdering av eksisterende løsninger kontra nytt oppvekstsenter 
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• Utrede besparelser i forhold til ledelse og administrasjon 
• Utrede besparelser ved samordning av lærerressurser 
• Andre mulige personalmessige besparelser og samordningsgevinster 
• Dagens forvaltnings-kostnader for eksisterende skolebygg 
• Forvaltnings-kostnader ved begrenset bruk av gymsaler og grendahus   
• Forvaltnings-kostnader ved stenging av bygg 
• Vurdering av muligheten for salg/utleie av eksisterende skolebygg 
 

På bakgrunn av overnevnte vil en foreta beregninger av netto konsekvenser for ny skolestruktur i 
driftsregnskapet. 

 
Utredningen framlegges kommunestyret i løpet av september 2008 

 
 

Delprosjekt 3 – Detaljplanlegging 
 
 
 
Delprosjekt 4 – Iverksetting 

• Utforming av anbudsdokument basert på deltaljplanlegging 
• Utlysning og antakelse av anbud 
• Iverksetting 

 
 
For delprosjekt 1 og delprosjekt 2 gjelder følgende: 
 

• Prosjektgrupper:  Rådmannen nedsetter 
• Referansegrupper:  Brukere av bygget, organisasjonsinterne og  

 eksterne 
• Styringsgruppe:  Formannskapet 
• Prosjekteier:   Kommunestyret 

 
 

 
Økonomi: 
Delprosjekt 1 – Det bevilges inntil kr. 200 000,- til prosjektet av disposisjonsfondet.  
 
Delprosjekt 2 – Det bevilges inntil kr. 200 000,- til prosjektet av disposisjonsfondet. 
 
Delprosjekt 3 – Kostnadene til dette prosjektet vil bli større enn til delprosjekt 2.  

 
Delprosjekt 3 og delprosjekt 4 iverksettes ikke før kommunestyret har gitt klarsignal til dette. 
  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Gielddastivrra áššeprotokolla - 20.12.2007  

Meannudeapmi: 
 
Berit Ranveig Nilssen dáhtui ovdagotti árvvoštallat su bealalašvuođa go son lea leamašan áššemeannudeaddjin. 
Ovdagoddi celkkii su bealalažžan ja son guđii sajistis. 
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Mearrádusevttohus buorrindohkkehuvvui ovttajienalaččat. 
 
 
 
Guorahallan juohkása 4 oasseprošeavttaide: 
 
 

Oasseprošeakta 1 – Ovdaprošeakta Bajásšaddanguovddáš  
 
 Ulbmil: 

Unjárgga gielddastivra hálida skuvlla mii čalmmustahttá fágalaš ovdáneami  ođđa bajásšaddanguovddáža 
hápmemis. 
 
Guorahallat lea go vejolaš geavahit dálá skuvlavisttiid bajášaddanguovddážin,- golut dákkár ortnega 
oktavuođas. 

• Čielggadit lanjadárbbuid 
• Investerengolut huksehusaide ja olgoarealaide 
• Golut hálddahusmeannudeapmái, doibmii ja bajásdoalahussii 
• Eanergiiaseastin doaimmat 
 

Guorahallan biddjo ovdan gielddastivrii ovdal suoidnemánu 2008. 
 
 

Oasseprošeakta 2 – Árvvoštallat dálá čovdosiid ođđa bajásšaddanguovddáža ektui 
• Guorahallat seastimiid njunuš ja hálddahusa ektui 
• Guorahallat seastimiid oahpaheaddjeressursaid bálddalastima ektui 
• Eará vejolaš seastimiid bargiid ektui ja bálddalastinvuoittuid. 
• Odná hálddahusmeannudangolut dálá skuvlahuksehain 
• Hálddahusmeannudangolut  go gáržžida válaštallansála ja gilivisttiid geavaheami   
• Hálddahumeannudangolut go gidde huksehusaid 
• Árvvoštallat vejolašvuođa vuovdit/olggos láigohit dálá skuvlahuksehusa. 
 

Duogážin dás namahan čuoggáide rehkenasttejuvvo netto čuozahusat ođđa skuvlastruktuvrii 
doaibmarehketdoalus. 

 
Guorahallan biddjo ovdan gielddastivrii ovdal golggotmánu 2008. 

 
 

Oasseprošeakta 3 – Detáljaplánen 
 
 
 
Oasseprošeakta 4 – Fámuidahttin 

• Ráhkadit fáladokumeantta detáljjaplánema vuođul 
• Almmuheapmi ja dohkkehit fálaid 
• Fámuidahttin 

 
 
Oasseprošeakta 1 ja oasseprošeakta 2 doibmet čuovvovaččat: 
 

• Prošeaktajoavkkut:  Ráđđealmmái nammada 
• Referánssajoavkkut: Huksehusa geavaheaddjit, organisašuvnna siskkabealde ja  

             olggobealde 
• Stivrejoavku:  Ovdagoddi 
• Prošeaktaeaiggát:  Gielddastivra 

 
 

 
Ekonomiia: 
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Oasseprošeakta 1 – Dása juollidit prošektii gitta kr. 200 000,- háldenfoanddas.  
 
Oasseprošeakt 2 – Dása juollidit prošektii gitta kr. 200 000,- háldenfoanddas. 
 
Oasseprošeakta 3 – Golut dán prošektii šaddet eambbo go oasseprošeakt 2:ii.  

 
Oasseprošeakta 3 ja oasseprošeakta 4 eai biddjo fápmui ovdal go gielddastivra lea addán lobi dán álggahit. 
  

 

 

 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 20.12.2007  

Behandling: 
 
Berit Ranveig Nilssen ba formannskapet vurdere hennes habilitet da hun er saksbehandler på saken. 
Formannskapet erklærte henne innhabil og hun fratrådte. 
 
 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
 
 
Vedtaket lyder som følger: 
 
Utredningen deles opp i 4 delprosjekter hvor: 
 
 

Delprosjekt 1 – Forprosjekt Oppvekstsenter  
Formål: 
Nesseby kommunestyre ønsker en skole der faglig utvikling blir satt i fokus ved utforming av et nytt 
oppvekstsenter. 

 
Utrede om en av de eksisterende skolebygg kan benyttes som oppvekstsenter,  -  kostnader ved en slik 
ordning. 

 
• Avklarer rombehovet 
• Investeringskostnader for bygg og utearealer 
• Utgifter til forvaltning, drift og vedlikehold 
• Energibesparende tiltak 

 
Utredningen framlegges kommunestyret i løpet av juni 2008. 

 
 

Delprosjekt 2 – Vurdering av eksisterende løsninger kontra nytt oppvekstsenter 
• Utrede besparelser i forhold til ledelse og administrasjon 
• Utrede besparelser ved samordning av lærerressurser 
• Andre mulige personalmessige besparelser og samordningsgevinster 
• Dagens forvaltnings-kostnader for eksisterende skolebygg 
• Forvaltnings-kostnader ved begrenset bruk av gymsaler og grendahus   
• Forvaltnings-kostnader ved stenging av bygg 
• Vurdering av muligheten for salg/utleie av eksisterende skolebygg 
 

På bakgrunn av overnevnte vil en foreta beregninger av netto konsekvenser for ny skolestruktur i 
driftsregnskapet. 

 
Utredningen framlegges kommunestyret i løpet av september 2008 
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Delprosjekt 3 – Detaljplanlegging 
 
 
 
Delprosjekt 4 – Iverksetting 

• Utforming av anbudsdokument basert på deltaljplanlegging 
• Utlysning og antakelse av anbud 
• Iverksetting 

 
 
For delprosjekt 1 og delprosjekt 2 gjelder følgende: 
 

• Prosjektgrupper:  Rådmannen nedsetter 
• Referansegrupper:  Brukere av bygget, organisasjonsinterne og  

 eksterne 
• Styringsgruppe:   Formannskapet 
• Prosjekteier:   Kommunestyret 

 
 

 
Økonomi: 
Delprosjekt 1 – Det bevilges inntil kr. 200 000,- til prosjektet av disposisjonsfondet.  
 
Delprosjekt 2 – Det bevilges inntil kr. 200 000,- til prosjektet av disposisjonsfondet. 
 
Delprosjekt 3 – Kostnadene til dette prosjektet vil bli større enn til delprosjekt 2.  

 
Delprosjekt 3 og delprosjekt 4 iverksettes ikke før kommunestyret har gitt klarsignal til dette. 
  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

PS 07/57 Høringssvar fra Nesseby kommune på rapport fra Sørheimutvalget - 
Intektssystemet for kommunene 

Administrasjonens innstilling 

 
Regjeringens oppfølging av Borge-utvalget  
 

• Utgiftsutjevningen og inntektsutjevningen i inntektssystemet for kommunene og fylkeskommunene må 
sees i sammenheng når inntektssystemet skal vurderes.  

• Sørheim-utvalget har funnet det vanskelig å konkludere innenfor flere av mandatets områder, blant annet 
fordi utvalget ikke har hatt informasjon om – eller fått være med å vurdere – effekten av omleggingen av 
kostnadsnøklene og utgiftsutjevningen i inntektssystemet. 

• Vi er uenig i at bare inntektsutjevningen i inntektssystemet av KRD defineres å være av ”politisk 
karakter”.   

• Når utgiftsutjevningen i inntektssystemet av KRD ikke vurderes som et element som er egnet for politisk 
behandling, bygger man opp et skinn av større grad av objektivitet enn det er grunnlag for. 
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Oppfølging av kostnadsnøklene og utgiftsutjevningen 
 

• Vi legger til grunn at innspillene til Borge-utvalget i åpen høring følges opp av kommunal- og 
regionaldepartementet i gjennomgangen av kostnadsnøklene og utgiftsutjevningen i inntektssystemet. 

• Borge-utvalget har utført beregninger som er en klar forbedring i forhold til det forrige 
inntektssystemutvalget.  Forslagene fra Borge-utvalget som på en langt bedre måte ivaretar 
avstandsulempene og bosettingsmønsteret må følges opp av KRD. 

• Innspill fra mange av høringsinstansene viser at det ikke er enighet om å forlate normtall for skolestruktur. 
Det er behov for en ny gjennomgang av denne delkostnadsnøkkelen med større vekt på en normativ 
modell for skolestruktur. 

• Delkostnadsnøkkelen for grunnskolen må ikke iverksettes før nye utredninger er gjennomført. 
• Det må også gjennomføres nye utredninger før barnehagene implementeres i rammetilskuddet. 
 

 
Skatteandel 
 

• Skatteinntektene mellom landets kommuner er svært ulikt fordelt. Hensynet til små inntektsforskjeller 
mellom kommunene tilsier derfor en lav skatteandel.  

• I inntektssystemet, det vil si i fordelingsmodellen, bør derfor andel rammetilskudd økes på bekostning av 
andel skatteinntekter.  Fordelingen av vekst i skatteinntektene fra et år til en annet vil på denne måten slå 
mer positivt ut for skattesvake kommuner. 

 
 
 
Selskapsskatt 
 

• Sørheim-utvalgets forslag om at selskapsskatten avvikles som kommunal inntekt støttes.  
• Andelen av skatten som selskapsskatten utgjør i dag, legges på skatt fra personlige skatteytere. 
• Stabilitet i tjenestetilbudet over tid justert for befolkningsutviklingen må vektlegges. 
• Selskapsskatten er svært ulikt fordelt mellom kommunene og har dessuten store variasjoner fra ett år til et 

annet. Selskapsskatten er derfor lite egnet til å finansiere sentrale og viktige velferdstilbud. 
 
Inntektsutjevning 
 

• Borgeutvalget foreslo at inntektsutjevningen burde skje i forhold til prognostiserte og ikke faktiske 
skatteinntekter.  Dette bør videreføres.  Det vil fjerne et alvorlig problem knyttet til stabilitet i de 
kommunale inntektene og gir mer forutsigbare driftsbetingelser for de kommunale tjenestene. 

• Sørheim-utvalgets flertall om å øke den symmetriske inntektsutjevningen fra 55% til 60% er utilstrekkelig. 
• For at alle kommunene skal kunne gi et nokså likt tjenestetilbud må ambisjonsnivået for 

inntektsutjevningen være høy. 
• Den symmetriske inntektsutjevningen bør økes til 75% 
• Kommuner med skatteinntekter under 90% av landsgjennomsnittet,  bør ytterligere kompenseres med 95% 

av differansen mellom egne skatteinntekter og 90% av landsgjennomsnittet. 
 
Oppdatering av befolkningstall  

• Dagens ordning med oppdatering av befolkningstall ved beregning av innbyggertilskudd og 
utgiftsutjevning gir liten forutsigbarhet. 

• For kommuner som får betydelig reduksjon i overføringene kan vanskelig tilpasse utgiftene i løpet av 
samme budsjettår.  

• Hensynet til et enkelt inntektssystem tilsier at  dagens ordning med oppdatering av befolkningstall i 
beregningen av utgiftsbehov avvikles.  Telledagen bør heller ikke flyttes til 1.juli.  

• Sørheim-utvalgets anbefaling om å opprettholde oppdateringen av innbyggertallet ved beregningen av 
inntektsutjevningen støttes. Dette ivaretar vekstkommunene sine behov til rask kompensasjon for nye 
innbyggere. 

 
Behovet for egne tilskudd til vekst- og fraflyttingskommuner 
 

• Vekstkommuner har høye investeringsutgifter, men det er ikke dokumentert  at de har høyere 
kapitalkostnader enn andre kommuner. Det er derfor ikke grunnlag for å etablere et særskilt tilskudd til 
vekstkommuner. 
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• Kommuner som har særlig sterk vekst over tid og har særlige  vanskeligheter med å finansiere utbygging 
av ny infrastruktur bør ivaretas  gjennom skjønnstilskuddet. 

 
• Vi beklage at Sørheim-utvalget ikke drøfte om det skal tas spesielle hensyn til kommuner med sterk 

fraflytting. 
• Høye kapitalkostnader kan være et større problem for kommuner som opplever befolkningsnedgang enn 

for vekstkommunene. Det har sammenheng med at kommuner som har befolkningsnedgang vil finne det 
vanskelig å redusere realkapitalen i takt med det fallende innbyggertallet. 

 
• Vi finner det relevant å peke på at  det er etablert ordninger for kommuner med store befolkningsendringer 

i både Sverige, Finland og Danmark.  Det som er typisk er at inntektssystemene i disse landene har 
hovedfokus på ordninger rettet mot kommuner med befolkningsnedgang. 

 
• Det er imidlertid behov for at også det norske inntektssystemet etablerer ordninger som bedre ivaretar 

kommuner med nedgang i folketallet. 
 
Skjønnsmidler 
 

• Det må legges til grunn at landet har en krevende geografi og kommunestruktur. Desentralisering av 
oppgaver har gjennom mange år vært omfattende. De underliggende forholdene som begrunner et 
betydelig skjønnstilskudd  er ikke endret. Skjønnsmidlene bør derfor opprettholdes minst på dagens nivå. 

• Kommunene står overfor et mangfold av utfordringer som kostnadsnøkler og vekter i en modell for 
utgifts- og inntektsutjevning ikke helt og fullt kan fange opp.  Det er derfor fortsatt behov for et 
”sikkkerhetsnett ” 

• Skjønnsmidlene er i dag dette sikkehetsnettet. Reduksjon av skjønnsmidlene vil gi reduserte mulighet for å 
kompensere for dokumenterte problemer og spesielle behov. 

 
Overgangsordningen 
 

• Vi støtter forslaget fra Sørheim-utvalget om et inntektsgarantitilskuddet  som også omfatter endringer i 
kriterieverdiene. Den foreslåtte endringen fra Sørheim-utvalget vil slå positivt ut også for  kommuner som 
har store endringer i befolkningssammensetningen. 

 
Regionalpolitisk begrunnede tilskudd innenfor inntektssystemet 
 

• Forslagene til Sørheim-utvalget om å samle Regionaltilskuddet(Småkommunetilskuddet), Nord-Norge 
tilskuddet og deler av skjønnsmidlene i nytt distriktspolitisk tilskudd må ikke iverksettes. 

 
• En slik dramatisk omfordeling av kommunerammen vil måtte forringe tjenestetilbudet i utsatte 

distriktskommuner og undergrave regionalpolitiske målsettinger som det er bred enighet om. 
 

• Nord-Troms foreslås i fordelingen av det nye distriktspolitiske tilskuddet å få samme status som 
Finnmarkskommunene. Dette er et krav Nord-Troms kommunene har fremmet lenge.  Det er ikke behov 
for ett nytt distriktspolitisk tilskudd for å gjøre dette. Det vil være bedre og ha langt mindre omfordelings 
effekter at kommunene i Nord-Troms behandles som Finnmarkskommunene også når det gjelder Nord-
Norge tilskuddet.  

 
 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 20.12.2007  

Behandling: 
 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
 
Innstillingen til kommunestyret lyder som følger: 
 
Regjeringens oppfølging av Borge-utvalget  
 

• Utgiftsutjevningen og inntektsutjevningen i inntektssystemet for kommunene og fylkeskommunene må 
sees i sammenheng når inntektssystemet skal vurderes.  
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• Sørheim-utvalget har funnet det vanskelig å konkludere innenfor flere av mandatets områder, blant annet 
fordi utvalget ikke har hatt informasjon om – eller fått være med å vurdere – effekten av omleggingen av 
kostnadsnøklene og utgiftsutjevningen i inntektssystemet. 

• Vi er uenig i at bare inntektsutjevningen i inntektssystemet av KRD defineres å være av ”politisk 
karakter”.   

• Når utgiftsutjevningen i inntektssystemet av KRD ikke vurderes som et element som er egnet for politisk 
behandling, bygger man opp et skinn av større grad av objektivitet enn det er grunnlag for. 

 
Oppfølging av kostnadsnøklene og utgiftsutjevningen 
 

• Vi legger til grunn at innspillene til Borge-utvalget i åpen høring følges opp av kommunal- og 
regionaldepartementet i gjennomgangen av kostnadsnøklene og utgiftsutjevningen i inntektssystemet. 

• Borge-utvalget har utført beregninger som er en klar forbedring i forhold til det forrige 
inntektssystemutvalget.  Forslagene fra Borge-utvalget som på en langt bedre måte ivaretar 
avstandsulempene og bosettingsmønsteret må følges opp av KRD. 

• Innspill fra mange av høringsinstansene viser at det ikke er enighet om å forlate normtall for skolestruktur. 
Det er behov for en ny gjennomgang av denne delkostnadsnøkkelen med større vekt på en normativ 
modell for skolestruktur. 

• Delkostnadsnøkkelen for grunnskolen må ikke iverksettes før nye utredninger er gjennomført. 
• Det må også gjennomføres nye utredninger før barnehagene implementeres i rammetilskuddet. 
 

 
Skatteandel 
 

• Skatteinntektene mellom landets kommuner er svært ulikt fordelt. Hensynet til små inntektsforskjeller 
mellom kommunene tilsier derfor en lav skatteandel.  

• I inntektssystemet, det vil si i fordelingsmodellen, bør derfor andel rammetilskudd økes på bekostning av 
andel skatteinntekter.  Fordelingen av vekst i skatteinntektene fra et år til en annet vil på denne måten slå 
mer positivt ut for skattesvake kommuner. 

 
 
 
Selskapsskatt 
 

• Sørheim-utvalgets forslag om at selskapsskatten avvikles som kommunal inntekt støttes.  
• Andelen av skatten som selskapsskatten utgjør i dag, legges på skatt fra personlige skatteytere. 
• Stabilitet i tjenestetilbudet over tid justert for befolkningsutviklingen må vektlegges. 
• Selskapsskatten er svært ulikt fordelt mellom kommunene og har dessuten store variasjoner fra ett år til et 

annet. Selskapsskatten er derfor lite egnet til å finansiere sentrale og viktige velferdstilbud. 
 
Inntektsutjevning 
 

• Borgeutvalget foreslo at inntektsutjevningen burde skje i forhold til prognostiserte og ikke faktiske 
skatteinntekter.  Dette bør videreføres.  Det vil fjerne et alvorlig problem knyttet til stabilitet i de 
kommunale inntektene og gir mer forutsigbare driftsbetingelser for de kommunale tjenestene. 

• Sørheim-utvalgets flertall om å øke den symmetriske inntektsutjevningen fra 55% til 60% er utilstrekkelig. 
• For at alle kommunene skal kunne gi et nokså likt tjenestetilbud må ambisjonsnivået for 

inntektsutjevningen være høy. 
• Den symmetriske inntektsutjevningen bør økes til 75% 
• Kommuner med skatteinntekter under 90% av landsgjennomsnittet,  bør ytterligere kompenseres med 95% 

av differansen mellom egne skatteinntekter og 90% av landsgjennomsnittet. 
 
Oppdatering av befolkningstall  

• Dagens ordning med oppdatering av befolkningstall ved beregning av innbyggertilskudd og 
utgiftsutjevning gir liten forutsigbarhet. 

• For kommuner som får betydelig reduksjon i overføringene kan vanskelig tilpasse utgiftene i løpet av 
samme budsjettår.  

• Hensynet til et enkelt inntektssystem tilsier at  dagens ordning med oppdatering av befolkningstall i 
beregningen av utgiftsbehov avvikles.  Telledagen bør heller ikke flyttes til 1.juli.  
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• Sørheim-utvalgets anbefaling om å opprettholde oppdateringen av innbyggertallet ved beregningen av 
inntektsutjevningen støttes. Dette ivaretar vekstkommunene sine behov til rask kompensasjon for nye 
innbyggere. 

 
Behovet for egne tilskudd til vekst- og fraflyttingskommuner 
 

• Vekstkommuner har høye investeringsutgifter, men det er ikke dokumentert  at de har høyere 
kapitalkostnader enn andre kommuner. Det er derfor ikke grunnlag for å etablere et særskilt tilskudd til 
vekstkommuner. 

 
• Kommuner som har særlig sterk vekst over tid og har særlige  vanskeligheter med å finansiere utbygging 

av ny infrastruktur bør ivaretas  gjennom skjønnstilskuddet. 
 

• Vi beklage at Sørheim-utvalget ikke drøfte om det skal tas spesielle hensyn til kommuner med sterk 
fraflytting. 

• Høye kapitalkostnader kan være et større problem for kommuner som opplever befolkningsnedgang enn 
for vekstkommunene. Det har sammenheng med at kommuner som har befolkningsnedgang vil finne det 
vanskelig å redusere realkapitalen i takt med det fallende innbyggertallet. 

 
• Vi finner det relevant å peke på at  det er etablert ordninger for kommuner med store befolkningsendringer 

i både Sverige, Finland og Danmark.  Det som er typisk er at inntektssystemene i disse landene har 
hovedfokus på ordninger rettet mot kommuner med befolkningsnedgang. 

 
• Det er imidlertid behov for at også det norske inntektssystemet etablerer ordninger som bedre ivaretar 

kommuner med nedgang i folketallet. 
 
Skjønnsmidler 
 

• Det må legges til grunn at landet har en krevende geografi og kommunestruktur. Desentralisering av 
oppgaver har gjennom mange år vært omfattende. De underliggende forholdene som begrunner et 
betydelig skjønnstilskudd  er ikke endret. Skjønnsmidlene bør derfor opprettholdes minst på dagens nivå. 

• Kommunene står overfor et mangfold av utfordringer som kostnadsnøkler og vekter i en modell for 
utgifts- og inntektsutjevning ikke helt og fullt kan fange opp.  Det er derfor fortsatt behov for et 
”sikkkerhetsnett ” 

• Skjønnsmidlene er i dag dette sikkehetsnettet. Reduksjon av skjønnsmidlene vil gi reduserte mulighet for å 
kompensere for dokumenterte problemer og spesielle behov. 

 
Overgangsordningen 
 

• Vi støtter forslaget fra Sørheim-utvalget om et inntektsgarantitilskuddet  som også omfatter endringer i 
kriterieverdiene. Den foreslåtte endringen fra Sørheim-utvalget vil slå positivt ut også for  kommuner som 
har store endringer i befolkningssammensetningen. 

 
Regionalpolitisk begrunnede tilskudd innenfor inntektssystemet 
 

• Forslagene til Sørheim-utvalget om å samle Regionaltilskuddet(Småkommunetilskuddet), Nord-Norge 
tilskuddet og deler av skjønnsmidlene i nytt distriktspolitisk tilskudd må ikke iverksettes. 

 
• En slik dramatisk omfordeling av kommunerammen vil måtte forringe tjenestetilbudet i utsatte 

distriktskommuner og undergrave regionalpolitiske målsettinger som det er bred enighet om. 
 

• Nord-Troms foreslås i fordelingen av det nye distriktspolitiske tilskuddet å få samme status som 
Finnmarkskommunene. Dette er et krav Nord-Troms kommunene har fremmet lenge.  Det er ikke behov 
for ett nytt distriktspolitisk tilskudd for å gjøre dette. Det vil være bedre og ha langt mindre omfordelings 
effekter at kommunene i Nord-Troms behandles som Finnmarkskommunene også når det gjelder Nord-
Norge tilskuddet.  
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Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 20.12.2007  

Behandling: 
 
Berit Ranveig Nilssen tiltrådte igjen. 
 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtaket lyder som følger: 
 
Regjeringens oppfølging av Borge-utvalget  
 

• Utgiftsutjevningen og inntektsutjevningen i inntektssystemet for kommunene og fylkeskommunene må 
sees i sammenheng når inntektssystemet skal vurderes.  

• Sørheim-utvalget har funnet det vanskelig å konkludere innenfor flere av mandatets områder, blant annet 
fordi utvalget ikke har hatt informasjon om – eller fått være med å vurdere – effekten av omleggingen av 
kostnadsnøklene og utgiftsutjevningen i inntektssystemet. 

• Vi er uenig i at bare inntektsutjevningen i inntektssystemet av KRD defineres å være av ”politisk 
karakter”.   

• Når utgiftsutjevningen i inntektssystemet av KRD ikke vurderes som et element som er egnet for politisk 
behandling, bygger man opp et skinn av større grad av objektivitet enn det er grunnlag for. 

 
Oppfølging av kostnadsnøklene og utgiftsutjevningen 
 

• Vi legger til grunn at innspillene til Borge-utvalget i åpen høring følges opp av kommunal- og 
regionaldepartementet i gjennomgangen av kostnadsnøklene og utgiftsutjevningen i inntektssystemet. 

• Borge-utvalget har utført beregninger som er en klar forbedring i forhold til det forrige 
inntektssystemutvalget.  Forslagene fra Borge-utvalget som på en langt bedre måte ivaretar 
avstandsulempene og bosettingsmønsteret må følges opp av KRD. 

• Innspill fra mange av høringsinstansene viser at det ikke er enighet om å forlate normtall for skolestruktur. 
Det er behov for en ny gjennomgang av denne delkostnadsnøkkelen med større vekt på en normativ 
modell for skolestruktur. 

• Delkostnadsnøkkelen for grunnskolen må ikke iverksettes før nye utredninger er gjennomført. 
• Det må også gjennomføres nye utredninger før barnehagene implementeres i rammetilskuddet. 
 

 
Skatteandel 
 

• Skatteinntektene mellom landets kommuner er svært ulikt fordelt. Hensynet til små inntektsforskjeller 
mellom kommunene tilsier derfor en lav skatteandel.  

• I inntektssystemet, det vil si i fordelingsmodellen, bør derfor andel rammetilskudd økes på bekostning av 
andel skatteinntekter.  Fordelingen av vekst i skatteinntektene fra et år til en annet vil på denne måten slå 
mer positivt ut for skattesvake kommuner. 

 
 
 
Selskapsskatt 
 

• Sørheim-utvalgets forslag om at selskapsskatten avvikles som kommunal inntekt støttes.  
• Andelen av skatten som selskapsskatten utgjør i dag, legges på skatt fra personlige skatteytere. 
• Stabilitet i tjenestetilbudet over tid justert for befolkningsutviklingen må vektlegges. 
• Selskapsskatten er svært ulikt fordelt mellom kommunene og har dessuten store variasjoner fra ett år til et 

annet. Selskapsskatten er derfor lite egnet til å finansiere sentrale og viktige velferdstilbud. 
 
Inntektsutjevning 
 

• Borgeutvalget foreslo at inntektsutjevningen burde skje i forhold til prognostiserte og ikke faktiske 
skatteinntekter.  Dette bør videreføres.  Det vil fjerne et alvorlig problem knyttet til stabilitet i de 
kommunale inntektene og gir mer forutsigbare driftsbetingelser for de kommunale tjenestene. 

• Sørheim-utvalgets flertall om å øke den symmetriske inntektsutjevningen fra 55% til 60% er utilstrekkelig. 
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• For at alle kommunene skal kunne gi et nokså likt tjenestetilbud må ambisjonsnivået for 
inntektsutjevningen være høy. 

• Den symmetriske inntektsutjevningen bør økes til 75% 
• Kommuner med skatteinntekter under 90% av landsgjennomsnittet,  bør ytterligere kompenseres med 95% 

av differansen mellom egne skatteinntekter og 90% av landsgjennomsnittet. 
 
Oppdatering av befolkningstall  

• Dagens ordning med oppdatering av befolkningstall ved beregning av innbyggertilskudd og 
utgiftsutjevning gir liten forutsigbarhet. 

• For kommuner som får betydelig reduksjon i overføringene kan vanskelig tilpasse utgiftene i løpet av 
samme budsjettår.  

• Hensynet til et enkelt inntektssystem tilsier at  dagens ordning med oppdatering av befolkningstall i 
beregningen av utgiftsbehov avvikles.  Telledagen bør heller ikke flyttes til 1.juli.  

• Sørheim-utvalgets anbefaling om å opprettholde oppdateringen av innbyggertallet ved beregningen av 
inntektsutjevningen støttes. Dette ivaretar vekstkommunene sine behov til rask kompensasjon for nye 
innbyggere. 

 
Behovet for egne tilskudd til vekst- og fraflyttingskommuner 
 

• Vekstkommuner har høye investeringsutgifter, men det er ikke dokumentert  at de har høyere 
kapitalkostnader enn andre kommuner. Det er derfor ikke grunnlag for å etablere et særskilt tilskudd til 
vekstkommuner. 

 
• Kommuner som har særlig sterk vekst over tid og har særlige  vanskeligheter med å finansiere utbygging 

av ny infrastruktur bør ivaretas  gjennom skjønnstilskuddet. 
 

• Vi beklage at Sørheim-utvalget ikke drøfte om det skal tas spesielle hensyn til kommuner med sterk 
fraflytting. 

• Høye kapitalkostnader kan være et større problem for kommuner som opplever befolkningsnedgang enn 
for vekstkommunene. Det har sammenheng med at kommuner som har befolkningsnedgang vil finne det 
vanskelig å redusere realkapitalen i takt med det fallende innbyggertallet. 

 
• Vi finner det relevant å peke på at  det er etablert ordninger for kommuner med store befolkningsendringer 

i både Sverige, Finland og Danmark.  Det som er typisk er at inntektssystemene i disse landene har 
hovedfokus på ordninger rettet mot kommuner med befolkningsnedgang. 

 
• Det er imidlertid behov for at også det norske inntektssystemet etablerer ordninger som bedre ivaretar 

kommuner med nedgang i folketallet. 
 
Skjønnsmidler 
 

• Det må legges til grunn at landet har en krevende geografi og kommunestruktur. Desentralisering av 
oppgaver har gjennom mange år vært omfattende. De underliggende forholdene som begrunner et 
betydelig skjønnstilskudd  er ikke endret. Skjønnsmidlene bør derfor opprettholdes minst på dagens nivå. 

• Kommunene står overfor et mangfold av utfordringer som kostnadsnøkler og vekter i en modell for 
utgifts- og inntektsutjevning ikke helt og fullt kan fange opp.  Det er derfor fortsatt behov for et 
”sikkkerhetsnett ” 

• Skjønnsmidlene er i dag dette sikkehetsnettet. Reduksjon av skjønnsmidlene vil gi reduserte mulighet for å 
kompensere for dokumenterte problemer og spesielle behov. 

 
Overgangsordningen 
 

• Vi støtter forslaget fra Sørheim-utvalget om et inntektsgarantitilskuddet  som også omfatter endringer i 
kriterieverdiene. Den foreslåtte endringen fra Sørheim-utvalget vil slå positivt ut også for  kommuner som 
har store endringer i befolkningssammensetningen. 

 
Regionalpolitisk begrunnede tilskudd innenfor inntektssystemet 
 

• Forslagene til Sørheim-utvalget om å samle Regionaltilskuddet(Småkommunetilskuddet), Nord-Norge 
tilskuddet og deler av skjønnsmidlene i nytt distriktspolitisk tilskudd må ikke iverksettes. 
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• En slik dramatisk omfordeling av kommunerammen vil måtte forringe tjenestetilbudet i utsatte 
distriktskommuner og undergrave regionalpolitiske målsettinger som det er bred enighet om. 

 
• Nord-Troms foreslås i fordelingen av det nye distriktspolitiske tilskuddet å få samme status som 

Finnmarkskommunene. Dette er et krav Nord-Troms kommunene har fremmet lenge.  Det er ikke behov 
for ett nytt distriktspolitisk tilskudd for å gjøre dette. Det vil være bedre og ha langt mindre omfordelings 
effekter at kommunene i Nord-Troms behandles som Finnmarkskommunene også når det gjelder Nord-
Norge tilskuddet.  

 
 
 

PS 07/58 Høring – Ny organisering av Østfinnmark politidistrikt 

Administrasjonens innstilling 

Nesseby kommune tviler på at regioninndelingen vil gi de tilsiktete effektene. Et nytt ledernivå 
gir ikke nødvendigvis reduserte administrasjonskostnader som kan brukes til mer polititjeneste. 
Alle endringer i politiet de siste årene har gitt en dårligere polititjeneste i Nesseby kommune.  
 
Antall stillinger ved Nesseby lensmannskontor er redusert. Kontoret er i praksis bemannet kun 
med lensmannen to dager á 4 timer i uken. Andre ansatte er overført andre lensmannskontorer 
eller andre tjenesteavdelinger i politiet. Vi har knapt politi til stede i kommunen. Selv i de få 
timene i uka når politiet skal være til stede er kontoret ofte stengt fordi lensmannen er på reise.  
 
Ved alvorlige forbrytelser i Nesseby kommune er mangelen på ressurser til hinder for 
fremdriften i etterforskningen.  
 
Kommunen registrerer at samorganisering av Nesseby lensmannskontor og Tana 
lensmannskontor ikke fungerer hensiktsmessig. 
 
Nesseby kommunes innbyggere har fått et dårligere tilbud og en dårligere service i perioden 
med felleskontor for Nesseby og Tana. 
 
Innbyggerne i Nesseby kommune mottar ikke en polititjeneste i tråd med Stortingets 
forutsetninger fra politireformvedtakene.  
 
Lensmannen sitter ved et kontor i nabokommunen. Han eller hans folk er knapt tilstede i 
kommunen der hans tjenestemottakere befinner seg. Nesseby kommune stiller seg undrende til 
påstanden om at det ennå er lensmann i Nesseby og at tjenesten fungerer som egen driftsenhet.  
 
Kommunestyret krever at samlokaliseringen med Tana lensmannskontor opphører så snart som 
praktisk mulig.  Kommunestyret forutsetter at Nesseby lensmannskontor er lokalisert til 
Nesseby innen 01. januar 2008. 
 
Kommunestyret ber om at Nesseby kommune informeres om den videre prosess og om 
beslutninger i denne saken. 
 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 20.12.2007  

Behandling: 
 
Fellesforslag: 
 
Etter 1. avsnitt: 
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Nesseby kommune vil gå imot ny organisering av Øst-Finnmark politidistrikt. 
 
Etter 2. avsnitt: 
 
Ansatte i politietaten som ønsker å arbeide ved Nesseby Lensmannskontor i Nesseby kommune må få anledning til 
dette. 
 
Etter 8. avsnitt: 
 
Nesseby kommune ønsker å komme i dialog med politimesteren for å diskutere mulige arbeidsoppgaver tillagt 
Nesseby lensmannskontor i Nesseby.  
 
 
 
Innstillingen til kommunestyret lyder som følger: 
 
Nesseby kommune tviler på at regioninndelingen vil gi de tilsiktete effektene. Et nytt ledernivå 
gir ikke nødvendigvis reduserte administrasjonskostnader som kan brukes til mer polititjeneste. 
Alle endringer i politiet de siste årene har gitt en dårligere polititjeneste i Nesseby kommune.  
 
Nesseby kommune vil gå imot ny organisering av Øst-Finnmark politidistrikt. 
 
Antall stillinger ved Nesseby lensmannskontor er redusert. Kontoret er i praksis bemannet kun 
med lensmannen to dager á 4 timer i uken. Andre ansatte er overført andre lensmannskontorer 
eller andre tjenesteavdelinger i politiet. Vi har knapt politi til stede i kommunen. Selv i de få 
timene i uka når politiet skal være til stede er kontoret ofte stengt fordi lensmannen er på reise.  
 
Ansatte i politietaten som ønsker å arbeide ved Nesseby Lensmannskontor i Nesseby kommune 
må få anledning til dette. 
 
Ved alvorlige forbrytelser i Nesseby kommune er mangelen på ressurser til hinder for 
fremdriften i etterforskningen.  
 
Kommunen registrerer at samorganisering av Nesseby lensmannskontor og Tana 
lensmannskontor ikke fungerer hensiktsmessig. 
 
Nesseby kommunes innbyggere har fått et dårligere tilbud og en dårligere service i perioden 
med felleskontor for Nesseby og Tana. 
 
Innbyggerne i Nesseby kommune mottar ikke en polititjeneste i tråd med Stortingets 
forutsetninger fra politireformvedtakene.  
 
Lensmannen sitter ved et kontor i nabokommunen. Han eller hans folk er knapt tilstede i 
kommunen der hans tjenestemottakere befinner seg. Nesseby kommune stiller seg undrende til 
påstanden om at det ennå er lensmann i Nesseby og at tjenesten fungerer som egen driftsenhet.  
 
Kommunestyret krever at samlokaliseringen med Tana lensmannskontor opphører så snart som 
praktisk mulig.  Kommunestyret forutsetter at Nesseby lensmannskontor er lokalisert til 
Nesseby innen 01. januar 2008. 
 
Nesseby kommune ønsker å komme i dialog med politimesteren for å diskutere mulige 
arbeidsoppgaver tillagt Nesseby lensmannskontor i Nesseby.  
 
Kommunestyret ber om at Nesseby kommune informeres om den videre prosess og om 
beslutninger i denne saken. 
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Gielddastivrra áššeprotokolla - 20.12.2007  

Meannudeapmi: 
 
Mearrádusevttohus buorrindohkkehuvvui ovttajienalaččat. 
 
 
Mearrádus čuodjá ná: 
 
Unjárgga gielda eahpida ahte regiuvdnajuogadeapmi buktá vaikkuhusaid maid leat vuordán. 
Ođđa njunušdássi ii binnuda hálddašangoluid maid sáhttet geavahit eambbo politiiabálvalussii. 
Buot nuppástusat mat leat dahkkon politiias maŋimuš jagiid leat heittodahttán politiiabálvalusa 
Unjárgga gielddas. 
  
Unjárgga gielda áigu vuosttildit Nuorta Finnmárkku politiiaguovllu ođđa organiseremii. 
 
Virgelohku Unjárgga leansmánnkontuvrras lea  binnuduvvon. Kontuvrras lea dušše leansmánne 
guokte beaivve vahkkus, juohke háve 4 tiibmu. Bargit muđui leat biddjon eará 
leansmánnekontuvrraide dahje politiia bálvalusossodagaide. Mis ii báljo leat politeaddji gielddas 
ollenge. Daid moadde tiibmu maid politeaddji galgá leat kontuvrras de lea dát dávjá gidda go 
leansmánne lea mannan reaisui.  
 
Bargit politiiaetáhtas geat hálidat bargat Unjárgga Leansmánnekontuvrras Unjárgga gielddas 
galget oažžut dán vejolašvuođa. 
  
Duođalaš vearredaguid oktavuođain Unjárgga gielddas šaddet dutkkalmasat áššiin hehttejuvvon  
go unnán leat bargit.  
 
Gielda registrere ahte oktii časkit Unjárgga leansmánnekontuvrra ja Deanu 
leansmánnekontuvrra ii doaimma bures. 
 
Unjárgga gieldda olbmot leat ožžon fuonet fálaldaga ja fuonet bálvalusa Unjárgga ja Deanu 
oktasaškontuvrra áigodagas. 
 
Unjárgga gieldda ássit eai oažžu politiiabálvalusa Stuorradikki eavttuin 
politiiareforbmamearrádusaid  mielde. 
 
Leansmánne čohkká kontuvrras siiddaguoimmgielddas. Son, dahje su bálvát, eai báljo leat ge 
gielddas gos sin bálvalusvuostáiváldit leat.  Unjárgga gielda imašstallá čuoččuhussii ahte 
Unjárggas lea ain leansmánne ja ahte bálvalus doaibma sierra doallun. 
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Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 20.12.2007  

Behandling: 
 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtaket lyder som følger: 
 
Nesseby kommune tviler på at regioninndelingen vil gi de tilsiktete effektene. Et nytt ledernivå 
gir ikke nødvendigvis reduserte administrasjonskostnader som kan brukes til mer polititjeneste. 
Alle endringer i politiet de siste årene har gitt en dårligere polititjeneste i Nesseby kommune.  
 
Nesseby kommune vil gå imot ny organisering av Øst-Finnmark politidistrikt. 
 
Antall stillinger ved Nesseby lensmannskontor er redusert. Kontoret er i praksis bemannet kun 
med lensmannen to dager á 4 timer i uken. Andre ansatte er overført andre lensmannskontorer 
eller andre tjenesteavdelinger i politiet. Vi har knapt politi til stede i kommunen. Selv i de få 
timene i uka når politiet skal være til stede er kontoret ofte stengt fordi lensmannen er på reise.  
 
Ansatte i politietaten som ønsker å arbeide ved Nesseby Lensmannskontor i Nesseby kommune 
må få anledning til dette. 
 
Ved alvorlige forbrytelser i Nesseby kommune er mangelen på ressurser til hinder for 
fremdriften i etterforskningen.  
 
Kommunen registrerer at samorganisering av Nesseby lensmannskontor og Tana 
lensmannskontor ikke fungerer hensiktsmessig. 
 
Nesseby kommunes innbyggere har fått et dårligere tilbud og en dårligere service i perioden 
med felleskontor for Nesseby og Tana. 
 
Innbyggerne i Nesseby kommune mottar ikke en polititjeneste i tråd med Stortingets 
forutsetninger fra politireformvedtakene.  
 
Lensmannen sitter ved et kontor i nabokommunen. Han eller hans folk er knapt tilstede i 
kommunen der hans tjenestemottakere befinner seg. Nesseby kommune stiller seg undrende til 
påstanden om at det ennå er lensmann i Nesseby og at tjenesten fungerer som egen driftsenhet.  
 
 
 
 

PS 07/59 Dekning av kostnader for etablering av servicekontor/bank i Varangerbotn 

Administrasjonens innstilling 

1. Kommunestyret vedtar å omdisponere resterende (kr. 149 760,-) av tidligere innvilgede 
midler  til innredning av servicekontor på Asvo-bygget til ombygging/tilrettelegging av 
Servicekontor på Ishavssenteret. 

 
2. Kommunestyret innvilger ytterligere kr. 130 240,- til samme formål.  
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3. Beløpet på kr. 130 240,- finansieres ved belastning av disposisjonsfond. 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 20.12.2007  
Behandling: 
 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
Innstillingen til kommunestyret lyder som følger: 
 

1. Kommunestyret vedtar å omdisponere resterende (kr. 149 760,-) av tidligere innvilgede 
midler  til innredning av servicekontor på Asvo-bygget til ombygging/tilrettelegging av 
Servicekontor på Ishavssenteret. 

 
2. Kommunestyret innvilger ytterligere kr. 130 240,- til samme formål.  

 
3. Beløpet på kr. 130 240,- finansieres ved belastning av disposisjonsfond 

 
 

 

Gielddastivrra áššeprotokolla - 20.12.2007  

Meannudeapmi: 
 
Mearrádusevttohus buorrindohkkehuvvui ovttajienalaččat. 
 
Mearrádus čuodjá ná:  
 
 
 

4. Gielddastivra mearrida ođđasit hálddašit reastta ruđaid (kr. 149 760,-) ovddeš 
juolloduvvon ruđaid Asvo-vistái ođđasit hukset ja heivehit Bálvaluskontuvrra 
Ishavssenterii. 

 
5. Gielddastivra juolloda vel kr. 130 240,- seammá doibmii.  

 
6. Ruhta kr. 130 240,- ruhtaduvvo háldenfoanddas. 
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Behandling: 
 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
 
 
 
 
 
Vedtaket lyder som følger:  
 
 

Side 45 av 47 



 
1. Kommunestyret vedtar å omdisponere resterende (kr. 149 760,-) av tidligere innvilgede 

midler  til innredning av servicekontor på Asvo-bygget til ombygging/tilrettelegging av 
Servicekontor på Ishavssenteret. 

 
2. Kommunestyret innvilger ytterligere kr. 130 240,- til samme formål.  

 
3. Beløpet på kr. 130 240,- finansieres ved belastning av disposisjonsfond 

 
 
 
 

PS 07/60 Vedr. brannvarslingsanlegget ved Nesseby kirke 

Administrasjonens innstilling 

 

Gielddastivrra áššeprotokolla - 20.12.2007  

Meannudeapmi: 
 
Jarle Andreassen evttohii: 
 
Jos buollindieđihanrusttet ii doaimma Unjárgga girkus, juollodit gitta kr. 10.000 divvumiidda. Goluid gokčat 
gielddastivrra juollodeami  mearrádusa badjel.   
 
Mearrádus: 
 
Jarle Andreassena evttohus buorrindohkkehuvvui ovttajienalaččat. 
 
 
Mearrádus čuodjá ná: 
 
Jos buollindieđihanrusttet ii doaimma Unjárgga girkus, juollodit gitta kr. 10.000 divvumiidda. Goluid gokčat 
gielddastivrra juollodeami  mearrádusa badjel.   
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Behandling: 
 
Forslag fra Jarle Andreassen: 
 
Dersom brannvarslingsanlegget ved Nesseby kirke ikke er operativt bevilges inntil kr 10 000,- slik at nødvendig 
utbedring kan foretas.  Beløpet dekkes inn ved at bevilgning etter kommunestyrets bestemmelse reduseres 
tilsvarende. 
 
 
Vedtak: 
 
Jarle Andreassens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtaket lyder som følger: 
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Dersom brannvarslingsanlegget ved Nesseby kirke ikke er operativt bevilges inntil kr 10 000,- slik at nødvendig 
utbedring kan foretas.  Beløpet dekkes inn ved at bevilgning etter kommunestyrets bestemmelse reduseres 
tilsvarende. 
 
 
 
 

Rett utskrift: 

 

Britt-Inger Olsen 

Sekr. 
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